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Abstract (en)
[origin: US4612773A] This device, which is in particular intended to inject liquid nitrogen in preserving cans so as to pressurize them, comprises an
inverted cryogenic container (1,2) having a neck (3) closed by a detachable plate (10). All the elements (11,12,14,19,21) for operating the device
extend through this plate in a sealed manner. The pouring conduit (14) has a calibrated orifice (17) mounted in the plate (10) and, above the latter,
an electrically-operated valve immersed in the liquid. Application in the packing of flat beverages in metal cans.

Abstract (fr)
Ce dispositif, destiné notamment a l'injection d'azote liquide dans de boites de conserve en vue de leur pressurisation, est constitué par un récipient
cryogénique (1, 2) inversé dont le col (3) est obturé par une plaque démontable (10). Tous les organes (11, 12, 14, 19, 21) nécessaires au
fonctionnement traversent a joint étanche cette plaque. La conduite de déversement (14) comporte un orifice calibré (17) monté dans la plaque (10)
et, au-dessus de celle-ci, une électrovanne (18) noyée dans le liquide. Application au conditionnement des boissons plates en boftes métalliques.
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